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SECRETAR GENERAL

PROCES - VERBAL
încheiat astăzi 18.11.2021,

cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa,
ședință ce s-a desfășurat la Centrul Cultural European

Au participat următorii consilieri:
1. Bădescu Gheorghe
2. Brebene Marinela
3. Budoiu Ion
4. Fermuș Andra - Isaura
5. Foamete Radu Gabriel
6. Gologan Giulia - Loredana
7. Ianeț Constantin
8. Mateoiu Roxana
9. Pleșa Emil
10. Roșoiu Daniela - Cerasela
11. Sprinceană Eugen Dănuț
12. Trifu Marius Robertino

Au fost absenți următorii consilieri: domnul consilier Butcă Dragoș, domnul consilier Chelu
Răzvan - Niculae, doamna consilier Ionescu Marilena, domnul consilier Ivașcu Drgoș Ion, domnul
consilier Matei Liviu - Augustin.

Ședința a fost deschisă de secretarul general al orașului Pucioasa doamna jr. Catană Elena, care
spune că ședința ordinară de astăzi a fost convocată în baza dispoziției primarului nr. 850 din 12.11.2021,
că din consultarea condicii de prezență a constatat că sunt îndeplinite condițiile cerute de lege pentru
desfășurarea ședinței și-l roagă pe domnul primar ing. Ana Constantin Emilian să prezinte ordinea de zi.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă ordinea de zi.
Propune suplimentarea ordinii de zi cu următoarele proiecte de hotărâre:
1. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru ședința din 18.11.2021.
2. Proiect de hotărâre privind atestarea Inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al

Unității Administrativ - Teritoriale Orașul Pucioasa, județul Dâmbovița.
Ordinea de zi împreună cu cele 2 puncte suplimentare ale ordinii de zi sunt supuse la vot și sunt

aprobate cu unanimitate de voturi în forma prezentată.
În continuare, doamna secretar general jr. Catană Elena supune atenției consilierilor locali

procesele verbale ale ședințelor Consiliului Local din 28.10.2021 și 04.11.2021.
Doamna secretar general jr. Catană Elena supune atenției consilierilor locali procesul verbal al

ședinței ordinare din 28.10.2021. Întrebă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal? Nu sunt.
Procesul verbal este supus la vot și este aprobat cu 12 voturi „ PENTRU ” și 5 consilieri locali absenți
(domnul consilier Butcă Dragoș, domnul consilier Chelu Răzvan - Niculae, doamna consilier Ionescu
Marilena, domnul consilier Ivașcu Drgoș Ion, domnul consilier Matei Liviu - Augustin).

În continuare prezintă procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local al orașului
Pucioasa din data de 04.11.2021. Întrebă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal? Nu sunt.
Procesul verbal al ședinței extraordinare din 04.11.2021 este supus la vot și este aprobat cu 9 voturi „
PENTRU ”, 3 „ ABȚINERI ” - domnul consilier Bădescu Gheorghe, doamna consilier Fermuș Andra -
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Isaura și domnul consilier Foamete Radu Gabriel consilieri locali care nu au fost prezenți la ședința
Consiliului Local din 04.11.2021 și 5 consilieri locali absenți (omnul consilier Butcă Dragoș, domnul
consilier Chelu Răzvan - Niculae, doamna consilier Ionescu Marilena, domnul consilier Ivașcu Drgoș Ion,
domnul consilier Matei Liviu - Augustin).

Doamna secretar general jr. Catană Elena - propune ca ședința ordinară să înceapă cu proiectul de
hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru ședința din 18.11.2021, având în vedere că
pentru astăzi președintele de ședință era ales domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion, consilier care a fost
desemnat ca membru în comisia de evaluare a interviului pentru funcția de director și director adjunct la
Școala nr. 1 și Școala nr. 4, iar astăzi se desfășoară proba interviului pentru aceste funcții, la Inspectoratul
Școlar Județean Dâmbovița, deci este absent motivat. Propunerea pentru funcția de președinte de ședință
este domnul consilier local Sprinceană Eugen Dănuț.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Proiectul de hotărâre este supus la vot și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.
Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuție

a bugetului local și a celorlalte bugete ale U. A. T. Orașul Pucioasa, încheiate la 30 septembrie 2021. ”
Doamna Pîntea Daniela - șef serviciu Administrație Locală dă explicațiile necesare.
Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei

economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Nu sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea conturilor de execuție a bugetului local și a celorlalte bugete ale U. A. T.
Orașul Pucioasa, încheiate la 30 septembrie 2021 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea amplasării unui
patinoar artificial în Parcul Central al orașului Pucioasa precum și aprobarea Regulamentului de
funcționare și a tarifului de intrare pentru utilizarea patinoarului. ”

Doamna jr. Neagu Daniela - inspector Administrare Patrimoniu dă explicațiile necesare.
Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei

economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei

juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de

urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț propune să se instituie și un abonament pentru

utilizarea patinoarului.
Domnul consilier Bădescu Gheorghe propune ca intrarea pe patinoar să se facă cu mască, cu

păstrarea distanței sociale și cu certificat verde.
Doamna secretar general jr. Catană Elena propune ca propunerea cu privire la abonament să se

discute în ședința următoare, deoarece trebuie gândită.
Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura propune ca în cazul copiilor, tariful să fie mai mic decât

în cazul adulților. Astfel, se propune modificarea tarifelor și anume 10/oră lei pentru copii până la vârsta
de 18 ani și 15 lei/oră pentru adulți.

Proiectul de hotărâre cu amendamentul de modificare a tarifelor este supus la vot și este aprobat cu
11 voturi „ PENTRU ”, o „ ABȚINERE ” - domnul consilier Budoiu Ion - care precizează că este de
acord cu amplasarea patinoarului, dar nu este de acord cu tarifele, deoarece nu s-a respectat Legea nr.
52/2003 privind transparența decizională, în sensul că aceste tarife - cuantumul lor nu a foast supus
dezbaterii publice.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuințe
construită din fondurile ANL și anume ap. nr. 3, bl. DANL, str. Stadionului, oraș Pucioasa conform
Anexei nr. 1. ”

Doamna Matei Andreea - inspector în cadrul compartimentului Fond Locativ precizează că
repartiția se face în ordinea de pe listă.
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Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind repartizarea unei locuințe construită din fondurile ANL și anume ap. nr. 3, bl. DANL, str.
Stadionului, oraș Pucioasa conform Anexei nr. 1 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării
STUDIULUI DE FEZABILITATE pentru „ Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă
uzată în județul Dâmbovița, în perioada 2014 - 2020 ” precum și a indicatorilor tehnico - economici ai
proiectului, aprobat prin HCL nr. 31/15.03.2021. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail dă explicațiile necesare. Precizează că cele 3 proiecte de hotărâre au
fost solicitate de Compania de Apă. Potrivit Studiului de Fezabilitate, valoarea totală măsuri propuse
pentru Pucioasa - 33 806,384 fără TVA, valoarea totală măsuri propuse pentru toate cele 57 de U. A. T. -
uri membre ADI APĂ Dâmbovița - 2.225.573,243 lei.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea actualizării STUDIULUI DE FEZABILITATE pentru „ Proiectul regional de
dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în județul Dâmbovița, în perioada 2014 - 2020 ” precum și
a indicatorilor tehnico - economici ai proiectului, aprobat prin HCL nr. 31/15.03.2021 și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării valorii
investițiilor aferente UAT Orașul Pucioasa și participarea Consiliului Local la cofinanțarea „ Proiectului
regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în județul Dâmbovița, în perioada 2014 -
2020 ” aprobat prin HCL nr. 32/2021. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail dă explicațiile necesare. Precizează că valoarea lucrărilor ce urmează
a fi executate, în cadrul proiectului POIM 2014 - 2020, în orașul Pucioasa este de 33.806.384 lei iar
contribuția din bugetul local de 2% este de 635.560 lei, conrtibuția din bugetul local se va eșalona pe
perioada derulării proiectului

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea actualizării valorii investițiilor aferente UAT Orașul Pucioasa și participarea
Consiliului Local la cofinanțarea „ Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată
în județul Dâmbovița, în perioada 2014 - 2020 ” aprobat prin HCL nr. 32/2021 și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Planului
anual de evoluție a tarifelor conform rezultatelor Analizei Cost - Beneficiu pentru „ Proiectul regional de
dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în județul Dâmbovița, în perioada 2014 - 2020 ” aprobat
prin HCL nr. 33/15.03.2021. ”
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Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre dar membrii comisiei nu sunt de acord cu
creșterea tarifelor la apă.

Domnul ing. Hosszu Mihail dă explicațiile necesare, cu precizează că acest plan anual de evoluție
a tarifelor (strategia de tarifare) a fost aprobată de Autoritatea de Management - POM.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea actualizării Planului anual de evoluție a tarifelor conform rezultatelor Analizei
Cost - Beneficiu pentru „ Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în județul
Dâmbovița, în perioada 2014 - 2020 ” aprobat prin HCL nr. 33/15.03.2021 și este respins cu 8 voturi „
PENTRU ”, 2 voturi „ ÎMPOTRIVĂ ” - domnul consilier Budoiu Ion și domnul consilier Pleșa Emil și 2
„ ABȚINERI ” - doamna consilier Fermuș Andra - Isaura și domnul consilier Foamete Radu Gabriel,
deci proiectul un a fost aprobat deoarece nu a întrunit cvorumul prevăzut de lege pentru adoptarea lui.

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr.
1 la HCL nr. 54/20.04.2021, modificată prin HCL nr. 102/24.06.2021, HCL nr. 119/29.07.2021, HCL nr.
143/23.09.2021 și HCL nr. 149/28.09.2021 privind aprobarea creditelor de angajament ale bugetului de
venituri și cheltuieli pentru acțiuni multianuale 2021 - 2023, conform Anexei nr. 1. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail precizează că prin CNI S. A. se pot finanța investiții de reabilitare și
extindere sedii ale autorităților locale, motiv pentru care propunem demararea unui proiect de reabilitare
și extindere a sediului primăriei, prima etapă în derularea investiției este elaborarea unei expertize tehnice,
motiv pentru care se propune modificarea Anexei nr. 1 la HCL nr. 54/20.04.2021, expertiză tehnică sediul
primăriei - total 45.000 lei, din care 15.000 lei buget 2021 și 30.000 lei - credit de angajament

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr. 1 la HCL nr. 54/20.04.2021, modificată prin HCL nr.
102/24.06.2021, HCL nr. 119/29.07.2021, HCL nr. 143/23.09.2021 și HCL nr. 149/28.09.2021 privind
aprobarea creditelor de angajament ale bugetului de venituri și cheltuieli pentru acțiuni multianuale 2021
- 2023, conform Anexei nr. 1 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 9 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării art. 3 din
HCL nr. 130/28.09.2021 privind aprobarea susținerii financiare a Asociației Sportive Fotbal Club
Pucioasa. ”

Domnul ing. Hosszu Mihail dă explicațiile necesare. Precizează că prin H. C. L. nr.
130/26.08.2021 s-a aprobat susținerea financiară a Asociației Sportive Fotbal Club Pucioasa pe anul 2021
cu suma de 120.000 lei.

Prin proiectul de hotărâre supus atenției Consiliului Local Pucioasa în ședința de astăzi se propune
suplimentarea sumei alocate pentru turul sezonului competițional 2021 - 2022 cu 50.000 lei și
modificarea obiectivului prevăzut în anexa 1 la contractul de finanțare nr. 19272/09.09.2021 respectiv
clasarea echipei între primele cinci echipe în loc de primele șapte echipe ale seriei 5, liga a III - a.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Budoiu Ion apreciază că acest proiect de hotărâre este nelegal, deoarece potrivit
art. 67 - din Legea Educației Fizice și Sportului, cu modificările și completările ulterioare - Consiliul
Local poate finanța programe sportive realizate de structuri Sportive de drept privat, fără scop lucrativ, ori
acestă echipă nu derulează un program sportiv.

Domnul ing. Hosszu Mihail precizează că temeiul legal al acestui proiect este art. 3. alin. (1) din
actul normativ, art. 12, art. 67, alin. (1), lit. „ b ” - pe baza unor contracte încheiate între părți, adică
contracte de finanțare și art. 69, alin. (1) din același act normativ.

Doamna secretar general jr. Catană Elena spune că este vorba despre un contract de susținere
financiară.

Domnul consilier Bădescu Gheorghe întreabă care este obiectivul contractului de finanțare?
Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că unul dintre obiective este promovarea

orșului Pucioasa.
Domnul consilier Bădescu Gheorghe precizează că ar trebui sistată orice finanțare, deoarece acestă

asociație a adus mari deservicii orașului Pucioasa, prin situația creată ca urmare a certificatelor false de
vaccinare, peste tot, în presă s-a vorbit despre „ medicii din Pucioasa ”, chestiune care nu a fost adevărată,
pentru că medicii din Pucioasa nu au făcut astfel de lucruri și muncesc foarte mult.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că acest lucru - sistarea finanțării - trebuie să
o hotărască Consiliul Local Pucioasa.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că este adevărat, nu a fost un lucru plăcut ceea
ce s-a întâmplat, dar echipa face eforturi deosebite, iar oamenii dinoraș sunt iubitori de sport, de fotbal.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea modificării art. 3 din HCL nr. 130/28.09.2021 privind aprobarea susținerii
financiare a Asociației Sportive Fotbal Club Pucioasa și este aprobat cu 9 voturi „PENTRU”, 2 „
ABȚINERI ” - domnul consilier Budoiu Ion și doamna consilier Fermuș Andra - Isaura și 1 vot „
ÎMPOTRIVĂ ” - domnul consilier Bădescu Gheorghe și 5 consilieri locali absenți (domnul consilier
Butcă Dragoș, domnul consilier Chelu Răzvan - Niculae, doamna consilier Ionescu Marilena, domnul
consilier Ivașcu Drgoș Ion, domnul consilier Matei Liviu - Augustin).

Se trece la punctul 10 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 218/2017
privind aprobarea documentației tehnico - economice în faza de studiu de fezabilitate, precum și a
indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de investiții „ CREARE GRĂDINĂ PUBLICĂ
PENTRU AGREMENT ȘI RECREERE PE STR. AVRAM IANCU, ORAȘ PUCIOASA ”, modificată
prin HCL nr. 66/09.05.2019. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail precizează că între Primăria Pucioasa în calitate de achizitor și
Asocierea Chiruli Andreea Impresa Individuale - Bomaca Proiect SRL - în calitate de antreprenor s-a
încheiat contractul de lucrări nr. 2 487/31.01.2020, în acest contract se regăsește clauza 2.1 - Ajustarea
prețului contractului.

Prin Adresa nr. 1 234/02.11.2021, înregistrată la Primăria Pucioasa sub nr. 23835/02.11.2021 și
actul adițional nr. 1, antreprenorul a solicitat actualizarea prețului contractului, ceea ce presupune,
creșterea prețului contractului. Prețul convenit pentru îndeplinirea contractului a fost conform art. 4.3 din
contractul nr. 2 487/31.01.2020 de 554.285,00 lei la care se aduagă TVA, din care valoarea lucrărilor este
de 489.285,00 lei, la care se aduagă TVA.

Prin ajustarea prețului, valoarea proiectului crește cu 57.552,13 lei inclusiv TVA
Nu mai sunt discuții.
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Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de
hotărâre privind modificarea HCL nr. 218/2017 privind aprobarea documentației tehnico - economice în
faza de studiu de fezabilitate, precum și a indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de investiții
„ CREARE GRĂDINĂ PUBLICĂ PENTRU AGREMENT ȘI RECREERE PE STR. AVRAM IANCU,
ORAȘ PUCIOASA ”, modificată prin HCL nr. 66/09.05.2019 și este aprobat cu unanimitate de voturi în
forma prezentată.

Se trece la punctul 11 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 130/2018
privind aprobarea implementării proiectului: „ CREARE GRĂDINĂ PUBLICĂ PENTRU AGREMENT
ȘI RECREERE PE STR. AVRAM IANCU, ORAȘ PUCIOASA ”, modificată prin HCL nr.
67/09.05.2019. ”

Domnul ing. Hosszu Mihail precizează că urmare a ajustării prețului - valoarea totală - a
proiectului „ Creare grădină publică pentru agrement și recreere pe str. Avram Iancu, oraș Pucioasa ” -
este 1.074.543,06 lei, inclusiv TVA, iar contribuția proprie a orașului Pucioasa este de 468.737,48 lei, din
care 456.374,10 lei cheltuieli neeligibile ce vor trebui achitate și 12.363,38 lei contribuția de 2% la
cofinanțarea proiectului „ Creare grădină publică pentru agrement și recreere pe str. Avram Iancu, oraș
Pucioasa ”.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind modificarea HCL nr. 130/2018 privind aprobarea implementării proiectului: „ CREARE
GRĂDINĂ PUBLICĂ PENTRU AGREMENT ȘI RECREERE PE STR. AVRAM IANCU, ORAȘ
PUCIOASA ”, modificată prin HCL nr. 67/09.05.2019 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Se trece la punctul 12 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea cheltuielilor aferente
navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar
și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 13 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al U.
A. T. Orașul Pucioasa și rectificarea bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau
parțial din venituri proprii, pe anul 2021. ”

Doamna Pîntea Daniela - șef serviciu administrație locală dă explicațiile necesare.
Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei

economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Nu sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind rectificarea bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa și rectificarea bugetului
instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii, pe anul 2021 și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 14 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind atestarea Inventarului bunurilor
care aparțin domeniului public al Unității Administrativ - Teritoriale Orașul Pucioasa, județul
Dâmbovița. ”

Doamna jr. Neagu Daniela - inspector Administrare Patrimoniu dă explicațiile necesare. Este
vorba despre fosta Grădiniță nr. 3, împrejurimi și teren aferent, DE 9 205 - 9 206, DE 5 963, DE 6 032.
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Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind atestarea Inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al Unității Administrativ -
Teritoriale Orașul Pucioasa, județul Dâmbovița și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Se trece la punctul 15 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind completarea Inventarului
bunurilor care aparțin domeniului public al Unității Administrativ - Teritoriale Orașul Pucioasa, județul
Dâmbovița. ”

Doamna jr. Neagu Daniela - inspector Administrare Patrimoniu dă explicațiile necesare, se
propune completarea inventarului cu str. Intrare Aleea Ardealului și str. Dacia 2.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind completarea Inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al Unității
Administrativ - Teritoriale Orașul Pucioasa, județul Dâmbovița și este aprobat cu unanimitate de voturi în
forma prezentată.

Se trece la punctul 16 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind atestarea Inventarului bunurilor
care aparțin domeniului public al Unității Administrativ - Teritoriale Orașul Pucioasa, județul
Dâmbovița. ”

Doamna jr. Neagu Daniela - inspector Administrare Patrimoniu dă explicațiile necesare.
Precizează că este vorba despre str. Zorele.
Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei

economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei

juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de

urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Nu sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind atestarea Inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al Unității Administrativ -
Teritoriale Orașul Pucioasa, județul Dâmbovița și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Nu mai sunt alte discuții.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces – verbal.

Președinte de ședință,
Ing. SPRINCEANĂ EUGEN DĂNUȚ

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena Secretarul general al oraşului Pucioasa


